



جامعة العلوم والتكنولوجيا في الفجيرة
UNIVERSITY OF SCIENCE & TECHNOLOGY OF FUJAIRAH

USTF

FORWARD TOGETHER معاً

College of Law

Bachelor of Law

Programs goals:

- ◆ Enable the student to acquire basic knowledge in the branches of law that help him to work in various legal fields.
- ◆ Developing students' scientific research skills in the legal and jurisprudence fields.
- ◆ Accurately linking theory and practice to ensure that educational outcomes are used in practical legal reality.
- ◆ Using modern technology to raise the scientific level and improve professional performance.
- ◆ Admission to postgraduate studies to obtain a master's degree and a doctorate in the field of specialization.

Admissions requirements:

- ◆ Obtain a minimum of 75% for the elite stream, 80% for the advanced stream, or 85% for the general stream of a secondary school certificate issued in the UAE, or its equivalent as approved by the UAE Ministry of Education (MOE).
- ◆ The student should pass EmSAT Arabic language with a 1000 score.
- ◆ The student should pass EmSAT English language with a 950 score or its equivalent tests.
- ◆ The student should pass EmSAT mathematics with an 800 score.
- ◆ The student should pass the admission test and personal interview by the college.

Graduation Requirements:

A student will be awarded a degree subject to fulfilling the following requirements:

- ◆ Completion of all courses of the academic program with the practical training (132 credit hour).
- ◆ Achieving a CGPA of at least 2.0.

Careers opportunities:

- ◆ Work in the academic field
- ◆ Work in the field of judiciary and public prosecution.
- ◆ Work in the diplomatic field.
- ◆ Work in legal departments in government and private institutions.
- ◆ Work in the police.
- ◆ Work as a lawyer.
- ◆ Opportunity for Promotion in careers, especially in police institution.



For more Information

P.O. Box 2202,
Fujairah, UAE

+971 9 2222 644
+971 56 777 910

inquiry@ustf.ac.ae
www.ustf.ac.ae



الإمارات العربية المتحدة
وزارة التربية والتعليم

USTFujairah



جامعة العلوم والتكنولوجيا في الفجيرة
UNIVERSITY OF SCIENCE & TECHNOLOGY OF FUJAIRAH

FORWARD TOGETHER

نطلق معاً

كلية القانون

البكالوريوس في
القانون

أهداف برنامج البكالوريوس القانون

- تمكين الطالب من الإلام بالمعارف الأساسية في فروع القانون التي تمكنه من العمل في مختلف المجالات القانونية.
- تنمية ملكات البحث العلمي لدى الطلبة في المجالات القانونية والشرعية.
- الربط الوثيق بين النظرية والتطبيق، بما يضمن الاستفادة من المخرجات التعليمية في الواقع القانوني العملي.
- استخدام التقنيات الحديثة لرفع المستوى العلمي وتحسين الأداء المهني.
- الالتحاق بالدراسات العليا لنيل درجة الماجستير والدكتوراة في مجال التخصص.

شروط القبول

- الحصول على الحد الأدنى 75 % لمسار النخبة أو 80 % للمسار المتقدم، أو 85 % للمسار العام لمعدل الثانوية العامة الإماراتية أو ما يعادلها.
- اجتياز اختبار الامماسات في اللغة العربية بدرجة (1000)
- اجتياز اختبار الامماسات في الرياضيات بدرجة (800) .
- اجتياز اختبار الامماسات في اللغة الإنجليزية بدرجة (950) أو ما يعادلها عن اختبارات معتمدة من مفوضية الاعتماد الأكاديمي بوزارة التربية والتعليم.
- اجتياز اختبار القبول والمقابلة الشخصية من قبل كلية القانون.

متطلبات الدرجة العلمية

- للحصول على درجة البكالوريوس في القانون، يتطلب توافر الشروط الآتية:
- أن ينجز الطالب بنجاح (132) ساعة معتمدة بما فيها التدريب العملي.
 - ألا يقل المعدل التراكمي للطالب عند استكمال متطلبات التخرج عن (2.0) نقطة.
 - أن يتقييد الطالب بالمدة القصوى للتخرج من البرنامج (8 أعوام جامعية).



الإمارات العربية المتحدة
وزارة التربية والتعليم



For more
Information